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 وظیفه ما پرداخت عوارض است
 وظیفه شهرداری چیست؟

همچنین برخورداری شهر از سیستمی که بتواند تعرفه 
عوارض را بر وضعیت اقتصادی شــهروندان و سهم آنان 
در برخورداری از خدمات شــهری تعیین کند؛ یکی از 
راهکارهای تقسیم عادلانه عوارض است. به طور مثال چه 
میزان خودرو در شــهر تردد می کنند و تا چه میزان در 
آلوده کردن هوای  شــهر و ترافیک سهم دارند و بر این 
اساس چه میزان عوارض پرداخت می کنند و این عوارض 

چگونه صرف کاهش مشکل آلایندگی هوا می شود.
پژوهش هایی که از ســوی رسانه ها و همچنین مرکز 
پژوهش هــای مجلس صــورت گرفته نشــان می دهد 
موفقیت یا ناکامی شــهرداری ها در اخذ عوارض شهری 
نه تنها به توان اقتصادی شهروندان بلکه به میزان آگاهی 
آن ها از اهمیت و کاربرد این عوارض نیز وابســته است. 
آگاهی از دلایل پرداخت عوارض، انواع آن، میزان پرداخت 
و خدماتی است که در ازای آن دریافت می کنند. به گفته 
برخی مدیران شهری شهروندانی هستند که استطاعت 
مالی کافی برای پرداخت عوارض دارند اما هنوز نمی دانند 
چرا باید عــوارض بدهند. برخی تصور کنند که عوارض 
نوسازی باید صرف بنای مسکونی یا تجاری خودشان شود 
در حالی که این عوارض به کلیه املاک و اراضی شــهر 

اختصاص می یابد.
همچنین عوامل دیگری چون شفافیت مالی، و استفاده 
از فناوری های مدرن نیز در این فرآیندها تاثیرگذارند. به 
طور نمونه مشــارکت قابل توجه شهروندان در تهران و 
اصفهان به لطف کمپین های اطلاع رســانی و همچنین 
ایجاد تسهیلاتی از جمله ایجاد سامانه های الکترونیکی 

توانسته اند در این زمینه به موفقیتی نسبی دست یابند.
شهرداری ها معمولا می کوشند با استفاده از رسانه های 
مختلف مانند سایت های اینترنتی، شبکه های اجتماعی، 
بروشــورها و اطلاعیه ها، اطلاعات کامل و شفافی درباره 
عوارض شهری به شهروندان ارائه دهند. برگزاری جلسات 
حضوری و آنلاین برای توضیح اهمیت عوارض شهری و 
نحوه مصرف آن ها می تواند به افزایش آگاهی و مشارکت 
شهروندان کمک کند. شهرداری ها همچنین می توانند 
سیســتم های شــفافی برای گزارش دهی و پاسخگویی 
در مــورد نحوه مصرف عوارض شــهری ایجاد کنند تا 
شهروندان بتوانند به راحتی به اطلاعات دسترسی پیدا 
کرده و در صورت نیاز سوالات و مشکلات خود را مطرح 

کنند.
به طور مثال شهرداری قم با برگزاری جلسات توجیهی 
و نشست های عمومی، به شــهروندان اطلاعاتی درباره 
اهمیت پرداخت عوارض و نحوه استفاده از این درآمدها 
برای بهبود خدمات شــهری ارائه کرده است. شهرداری 
تبریز نیز  با اســتفاده از روزنامه هــا و رادیو و تلویزیون 
محلی، کمپین های آگاهی بخشی در مورد عوارض شهری 
و اهمیت پرداخــت به موقع آن ها برگزار کرده اســت. 
شهرداری شــیراز نیز  با ایجاد مراکز مشاوره حضوری و 
تلفنی، به شهروندان امکان داده تا سوالات خود را مطرح 
کنند و مشاوره های لازم را در خصوص پرداخت عوارض 

دریافت کنند.
بــه عنوان نتیجه می توان گفت شــهرداری ها برای 
جمع آوری عوارض و مالیات ها نیازمند یک سیســتم 
منظم و کارآمد هســتند که شــامل ثبت و شناسایی 
املاک و مســتغلات، ارزیابــی و ارزش گذاری املاک، 
صدور و ارســال قبوض، دریافــت و ثبت پرداخت ها، 
پیگیری و اعمال جریمه های تأخیر، و تهیه گزارش های 
مالی شفاف می شــود. این سیســتم ها با استفاده از 
پایگاه هــای داده دقیق، ارزیابی های منظم، روش های 
پرداخت متنوع مدیریت می شــوند تا تمامی مراحل 
به صورت کارآمد و منظم انجام شــوند و مســئولان 
شــهرداری و عموم مردم بتوانند از نحوه جمع آوری و 

استفاده از این درآمدها مطلع شوند.
کارشناس امور شهری
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 انتخابات و سمت و سو  های
 آرای خاکستری

پنجم آنکــه، منویات و افــق برنامه  های او نیز 
این گونه نشــان می دهــد که او بــرای خدمت و 
در انداختن )طرحی نو( آمده اســت و قرار اســت 
همچون طبیبی درد آشنا، برای درد  های آشکار و 
پنهان روزگاران اخیر ایران هر چند دیریاب و دیر 

هنگام نسخه بپیچد.
ششم آنکه، پزشــکیان آنچنانکه تا به این جای 
کار در مناظرات انتخاباتی نشان داده است، نه در 
کسوت یک پوپولیســت و مردم فریب، از ادبیات 
عامه پســند اســتفاده کرده و همواره از عدالت و 
برابری و پایان دادن به بد اخلاقی،بی رســمی ها و 
نامرادی  های ســخن گفته و رقیبان را به آشتی و 
سازش برای آبادانی و ساختن کشور دعوت کرده 
است. همین خصایل و ویژگی ها کمک کرده است 
که سخنان و افق برنامه  های پزشکیان در نزد افکار 

عمومی باور پذیر شود.
حــال باید دید که آیا در پرتــو یک عقلانیت و 
هوشمندی هدفمند، جریان اصلاح طلبی می تواند 
با هدایت آرای خاکستری به سبد رای پزشکیان، 
کلید فتح پاستور را از فردای هشتم تیر در اختیار 
گیرند و آغاز گر طــرح جدیدی برای آوار برداری 
از خرابی  هــای کشــور باشــند؟ خرابی   هایی که 
تاکنون هیچ کس مســئولیتش را بر عهده نگرفته 
است. شواهد نشان می دهند که ورود پزشکیان به 
پاستور آنگونه که به نظر می رسد، زیاد دشوار،امر 
محال و نشــدنی نیســت و نور به زودی و خیلی 

نزدیک از روزنه    ای که باید، خواهد تابید.
کارشناس و تحلیلگر مسائل سیاسی
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پاسخ روشن در این باره هنوز در پرده ابهام است
حجاب و فیلترینگ؛ کدام چاره در 

نگاه نامزدها
پورمحمــدی می گویــد کــه »حتماً بــا موضوع 
فیلترینگ مخالفم چون خطرات زیادی و فســاد 

زیادی به دنبال خواهد داشت.«
محمــد باقر قالیباف نیــز از فیلترینگ انتقاد کرد 
که »بعد از فیلترینگ اســتفاده از وی پی ان از ۲۲ 
درصد به ۶۷ درصد افزایش یافته اســت. در آینده 
نزدیک باید ســرعت اینترنت حل شود و اعصاب 

خردی مردم برداشته شود.«
او با اشــاره به عدم اقبال مردم به پیام رسان های 
داخلــی گفت: »یک دلیل که مردم به ســکوهای 
خارجی می روند به خاطر این اســت که احســاس 

ناامنی می کنند.«
مسعود پزشکیان نیز مخالفت خود را با فیلترینگ 
اعلام کرد و گفت »خیلی از شغل ها را با فیلترینگ 
از دســت دادیم و زندگی  خیلی هــا به هم ریخته 

است.«
بــه گفتــه او، »از این طرف هم عده ای کاســب 
شده اند و دارند فیلترشکن می فروشند. چه کسی 

این ها را می فروشد؟ چرا بررسی نمی شود؟«
این نامزد انتخابات افزود:  »وقتی این طور صحبت 
می کنیم انگار مشکل جای دیگری است و همه ما 

اینجا مخالفیم.«
پزشــکیان می گوید اگر به ریاست جمهوری برسد 
»جلوی این ممنوعیت ها که باعث عصبانیت شده 
و شــغل های مجازی را تخریب کــرده«، خواهد 

گرفت.
او در عیــن حال از »مداخلــه دولت در اینترنت« 
در زمان بحران های خاص دفاع کرد و مدعی شد 
که »در همه کشورها این طور است. ولی الان چه 
لزومی دارد که اینترنت را فیلتر کنیم و عده ای هم 

فیلترشکن بخرند.«
قاضی زاده هاشــمی هم به عنوان یکــی دیگر از 
حاظــران، در زمینــه اینترنت گفــت که »دولت 
هوشمند و اقتصاد دیجیتال بدون اینترنت ممکن 
نیســت؛ نقد مســئولان و نظارت بر مسئولان هم 

بدون اینترنت امکان ندارد اتفاق بیفتد.«
او اذعان کرد که »محدودیت ها موثر نبوده؛ تلگرام 
۴۰ میلیون مشــترک دارد و نشــان می دهد که 
محدودیت هایی که گذاشــتیم موثر نبوده اســت. 

یک جاهایی افراط کرده ایم.«
علیرضا زاکانی بدون نام بردن از مسعود پزشکیان 
و مصطفــی پورمحمدی، گفــت: »برخی همین 
آقایان که درباره فیلترینگ صحبت می کنند ابتدا 
بی پروایی کردند و امکان ظهور و بروز پیام رسان ها 
را بــرای ما جــوری فراهم کردند کــه مبتنی بر 

ضوابط کشور ما نبود.«
او افــزود: »بعــد آمدند دکانی بــاز کردند درباره 
فیلترینــگ. همین ها که در ســتاد برخی آقایان 

هستند.«
به گفته این نامزد اصولگرا، »اگر ســرور برخی از 
این پیام رســان ها به ایران بیاید دیگر فیلترینگی 

وجود نخواهد داشت.«
ایــن بحث،  مصطفــی پورمحمــدی در ادامــه 
از محمدباقــر قالیبــاف انتقاد کــرد و گفت که 
»حرف های قشــنگی زدید ولی چهار سال مجلس 

بودید چرا پیگیری نشد؟«
بــه گفتــه او، گردش مالــی وی پــی ان در ایران 
»۵۰ درصــد« کل گردش مالی فضــای مجازی 
اســت؛  »خب آقا! در دولت شهید رئیسی که من 
هم مدافعم ســه سال وقت داشــتید چه کردیم؟ 
نمی خواهم الان از کســی اســم ببرم چون برخی 

آقایان را نامزد جدی نمی دانم.«
به نظر می رســد اشاره او به امیرحسین قاضی زاده 

هاشمی و علیرضا زاکانی بود.
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رئیس کل دادگســتری فارس گفت: ۴3 
درصد پرونده وارد شــوراهای حل اختلاف 
شده و ۵۶ فقره قتل عمد منتهی به سازش 

شده است.
حجت الاســلام ســید کاظم موســوی، 
امروز در جمع خبرنگاران با اشاره به اینکه 
نزدیک به 99 درصــد ابلاغیه ها به صورت 
الکترونیکی ارائه می شــود، گفت: دادرسی 
بــا پرونده های بدون کاغذ در دســتور کار 
قرار دارد و 1۵ درصد دعاوی ما بدون کاغذ 

اجرا می شود.
رئیس کل دادگســتری فارس با اشاره به 
اینکه ۲ هــزار و ۷۰۰ هکتار از اراضی ملی 
رفع تصرف شــد و اراضی ملی تثبیت شده 
ســند دار اســت، تاکید کرد: یک درصد از 
اراضی ملی در فارس هنوز ســنددار نشده 
اســت و در حال پیگیری برای این موضوع 

هستیم.
وی گفت: ۲۰ شــرکت در حال تعطیلی 
احیا شــدند و در سه ماه گذشته ۶۵ جلسه 

در این خصوص گرفته شد.
حجت الاســلام موســوی اظهــار کرد: 
بیشترین ملاقات مردمی در کشور در سال 
1۴۰3 مربوط به دادگستری فارس 1۲ هزار 
ملاقات مردمی از ۵1 حوزه قضایی اســتان 

فارس بوده است.
حجت الاسلام موســوی اضافه کرد: ۴3 
درصد پرونده وارد شــوراهای حل اختلاف 
شده و ۵۶ فقره قتل عمد منتهی به سازش 

شده است.
وی از چــاپ هفت جلد کتاب در ســال 
گذشته توسط دادگستری کل استان فارس 
خبر داد و گفت: دادگســتری در این حوزه 

پیشرو است.
حجت الاســلام موسوی با اشاره به اینکه 
قســمت زیادی از ســاخت و ساز در فارس 
انجام اســت، اظهار کرد: در حــوزه مقابله 
قاچــاق کالا موفــق بودیــم و درصد این 

موفقیت 98 درصد بوده است.
رئیس کل دادگســتری فارس با یادآوری 

این مطلــب کــه ۲ هــزار و 1۲9 زندانی 
آزادسازی شدند، افزود: یکی از استان هایی 
هســتیم که واحــد داوری و میانجی گری 

فعال است.
وی گفت: پرونده شــهید بازیــار هم در 
حال اظهار نظر اســت و پرونده تعرض در 
باغ نارنجســتان هم به زودی اعلام عمومی 
می شــود و پرونده خواستگاری در حافظیه 
شیراز در دادگستری در حال بررسی است و 

به زودی نتیجه آن اعلام خواهد شد.
حجت الاســلام موسوی اظهار کرد: فوت 
شــهردار منطقه پنج شــیراز بــه نظر می 
رســد قتل نبوده و پرونــده جنایی نبوده و 
تا اینجــای کار از لحاظ فنی به نتیجه قتل 
نرسیدیم ولی هنوز در حال بررسی هستیم.

ســید مصطفی بحرینی، با تشریح جایگاه 
دادســتان در پرونده هــای مختلف گفت: 
در دادســتانی فارس دراستای برنامه سند 

تحولــی قوه قضائیه و تاکید دادســتان کل 
کشور و ریاســت قوه قضاییه پیشگیری از 

وقوع جرایم اولویت و در دستور کار است.
وی اضافه کرد: در این راستا شورای حفظ 
حقوق بیت المال به  ریاســت دادگستری 
و دبیری دادســتان در چهارچــوب قانون 
پیشــگیری انجام می شــود که اکنون هی 
باغشــهری نیســت که آب،برق و گاز مجاز 

گرفته باشد.
دادســتان مرکز فارس در رابطه با باغات 
شیراز نیز گفت: یکی از معضلات کمیسیون 
مــاده صد که به مشــکلات تخلــف باغات 
رســیدگی می کند روند طولانی مدت بود 
که اکنون به کمک شــهرداری آمدیم و به 
شــهرداری این اجازه داده شد تا به موازات 
رســیدگی کمیسیون به داســتان گزارش 
دهند که بلافاصله اقدامات جهت جلوگیری 

و تشکیل پرونده قضایی انجام خواهد شد.

بحرینــی در ادامه در خصوص مفاســد 
اقتصــادی  و مدیران متخلف بــا بیان اینکه 
قصور و احمــال مدیران از چشــم ما دور 
نمی ماند، اظهار داشــت: امسال هفت مورد 
مدیران استانی متخلف شناسایی شدند که 
پنجاه مورد مدیران استانی تحت تعقیب یا 

صدور قرار بازداشت منجر شدند.
وی گفت: انجمن حمایت از زندانیان سه 
هزار و ۷۰۰ خانواده تحت پوشش دارند که 
اقدامات بســیاری صورت گرفته و با کمک 
خیرین تعــداد قابل توجهی زندانی ســال 

گذشته ازاد کردیم.
وی از افزایش دفاتر خدمات قضایی خبر 
داد و گفت: برای رفع مشکل مردم و کمتر 
معطل شــدن مردم، تعــداد دفاتر از 8۲ به 
1۰۵ دفتر افزایش یافت و در شیراز ازه ۲3 
دفتر رســید و تعدادی دفتر هم در حال راه 

اندازی است.

 تعیین تکلیف پرونده صرافی دهقان و خواستگاری در حافظیه به زودی 

 56فقره قتل عمد در فارس منتهی به سازش شد

مدیرعامل شرکت گاز خراسان رضوی گفت: با هدف 
تحقق مســئولیت های اجتماعی و کمک به مدیریت 
مصرف گاز، تعداد ۵۰۰۰ بخاری راندمان بالا به ارزش 
1۰۰ میلیــارد تومــان بین مددجویــان کمیته امداد 
و بهزیســتی این اســتان در حال توزیع است.حســن 
افتخاری با اعلام این خبر اظهار کرد: بخاری های اهدا 
شده دارای برچسب انرژی راندمان بالا و هوشمند بوده 
که میزان مصرف گاز را نســبت به مدل های فرسوده 
و قدیمی تــا 3۰درصد کاهش خواهد داد.وی افزود: با 
هماهنگی های انجام شده با استانداری و دیگر دستگاه 
های متولی همانند ســازمان بهزیستی و کمیته امداد 
امام خمینی )ره(، تعداد پنج هزار بخاری در شهرستان 
های کمتربرخوردار شــامل بجســتان، گناباد، خواف، 
بردســکن، تربت جام، تایباد و سرخس در حال توزیع 
اســت.مدیرعامل شرکت گاز خراســان رضوی، ارزش 
بخاری های هوشــمند اهدا شــده بــه مددجویان را 

رقمی بالغ بر بیست میلیون تومان عنوان کرد و گفت: 
امیدواریم با تغییر وسائل گازسوز شاهد کاهش مصرف 
گاز بخش خانگی و تخصیص این گاز صرفه جویی شده 

به صنعت برای رونق تولید و اشتغال استان باشیم.
افتخاری با بیان این مطلب که طرح اهدا بخاری های 
راندمان بالا با همکاری  شرکت گاز و اداره کل صنعت 
معدن و تجارت اســتان خراسان رضوی و با همکاری 

واحدهای تولیدی صنعتی اســتان  در حال اجرا است 
افزود: خراســان رضوی به عنوان اولین استان کشور، 
موضوع تهیه بخاری از محل سرمایه گذاری واحدهای 
تولیــدی صنعتی را پیگیری نموده اســت. وی تاکید 
کرد: اســتفاده از راهکارهای بهینه سازی مصرف انرژی 
در بخش خانگی و عمومی با حضور مردم کمک بزرگی 
به تحقق شــعار ســال 1۴۰3 با عنوان »جهش تولید 
با مشــارکت مردم« اســت.به گفته مدیرعامل شرکت 
گاز اســتان، خراســان رضوی طی سالهای گذشته دو 
طــرح فرهنگی »هر خانه یک اتــاق گرم« و »مردمی 
سازی مصرف گاز« را با هدف کاهش مصرف گاز بخش 
خانگی و تخصیص گاز بیشــتر بــه واحدهای تولیدی 
صنعتــی اجرایی نمود که حاصــل آن کاهش مصرف 
گاز در اســتان بود.گفتنی است؛ خراسان رضوی با دو 
میلیون و ۷۰۰ هزار مشــترک گاز پس از استان تهران 

بزرگ دارنده بیشترین مشترک گاز کشور است.

با حمایت شرکت گاز؛

5000 بخاری راندمان بالا بین مددجویان در خراسان رضوی توزیع می شود

رویداد هنری »روایت پیشرفت« به مدت سه روز درخردادماه 
ســال 1۴۰3 با موضوع »فرهنگ کار و تولید« همراه با بازدید 
از خطوط تولید فولاد مبارکه و آشــنایی با دســتاوردهای این 
شــرکت با راهبری محمدرضا دوست محمدی، حامد مغروری 
و مجتبی مجلســی و با حضور جمعی از طراحان و تصویرگران 
سراسر کشــور در فولاد مبارکه برگزار شد.نخستین روز از این 
رویداد سه روزه هنری با حضور جمعی از طراحان و تصویرگران 
سراســر کشور در فولاد مبارکه سپری شد و حاضران علاوه بر 
بازدیــد از خطوط تولید، با مدیرعامــل و مدیر روابط عمومی 
این شــرکت دیدار و گفت وگویی صمیمانه داشتند. مدیرعامل 
شرکت فولاد مبارکه در نشست صمیمی با هنرمندان گرافیست 
طی رویداد هنری »روایت پیشرفت« با موضوع »فرهنگ کار و 
تولید« گفت: »هنر« بدون شک رساترین، بلیغ ترین و کاراترین 
ابزار ابلاغ پیام اســت و پیام هنر نافذتر و ماندگارتر از هر شیوه 
دیگری اســت. رسالت هنر »آگاهی بخشــی« در جامعه است؛ 
بنابراین دستاوردهای بزرگ شرکت فولاد مبارکه یا موضوعاتی 
مثل جایگزینی اقتصاد فــولادی به جای اقتصاد نفتی، صنعت 

ســبز، خودکفایی و ، مصرف بهینه آب و انرژی، ثروت آفرینی 
برای کشــور و... باید با زبان هنر ترویــج یابد.وی در خصوص 
دلیل حضور و دعوت از طراحان برای بازدید از شــرکت فولاد 
مبارکه و برگــزاری رویداد هنری »روایت پیشــرفت« گفت: 
امروز جنگ جبهــه کفر با ایران در جبهه اقتصاد اســت. اگر 
یک روز دفــاع در میدان نظامی دفاع مقدس بود که هنوز هم 
هســت، امروز تلاش در عرصه تولید هــم همان دفاع مقدس 

اســت. همچنین اگر سیره پیامبر را بدانیم، ایشان بر دو دست 
بوســه زدند؛ یکی دستان حضرت زهرا )س( سرسلسله امامت 
و دیگری دست پینه زده کارگر؛ ازاین رو می توان کارخانه فولاد 
مبارکه را مکانی مقدس نامیــد؛ چراکه در این محل 3۰ هزار 
نفر برای کســب روزی حلال و غالباً با نگاه دفاع مقدس شاغل 

هستند.
محمدجــواد براتی، مدیــر روابط عمومی فــولاد مبارکه، در 
حاشــیه برگزاری این رویداد گفت: طی یکی دو ســال اخیر، 
روابط عمومــی فــولاد مبارکه همپا و همســو بــا راهبردهای 
مدیریت ارشد شــرکت، رویکرد جدیدی را در اطلاع رسانی و 
ارتقای فرهنگ ســازمانی کارکنان و خانواده ها در پیش گرفته 
و درعین حال تلاش کرده با مســئولان کشور در همه حوزه ها، 
فرهیختــگان، فرهنگیان، هنرمندان، اقشــار و صنوف مختلف 
کشور ارتباط گسترده تری برقرار کند و بستری فراهم سازد تا 
همه مردم ایران بتوانند به فولاد مبارکه بیایند و ضمن آگاهی 
از دستاوردهای صنعت فولاد کشور با چالش های این صنعت و 

خاصه شرکت فولاد مبارکه از نزدیک آشنا شوند.

 با حضور جمعی از طراحان و تصویرگران سراسر کشور در فولاد مبارکه

برگزاری رویداد هنری سه روزه »روایت پیشرفت« با موضوع »فرهنگ كار و تولید«

اصفهــان -  معصومه قاســمی: مانــور بزرگ 
مروجیــن مصرف بهینــه آب با همــکاری مروجین 
مصرف بهینه  و بسیجیان شرکت آبفا در سطح استان 
اصفهان برگزار شد.در این مانور که تا پایان فصل گرما 
ادامه دارد، 3۰۰ نفر از بســیجیان و مروجین مصرف 
بهینه آب با حضور در مکان های مختلف و پرتردد در 

سطح شــهرها و روستاهای استان اصفهان مردم را با 
روش های مصرف درست آب آشنا می کنند.مروجین 
مصرف بهینه آب به همراه بسیجیان شرکت برخی از 
راه های مصرف درســت آب را مانند پرهیز از شستن 
حیاط و خودرو با آب شرب، استفاده از سایبان برای 
کولر و جلوگیری از نشــت آب در تاسیســات آبی و 

پمپهــای غیر مجــاز که تاثیر به ســزایی در مصرف 
بهینــه آب دارند را به صورت چهره به چهره به مردم 
آموزش می دهند.این گروه  ها برای گذر از تنش آبی 
در اصفهان، همه روزه مردم را با مفاهیم مصرف بهینه 
آب آشــنا می کنند و این رویکرد تا نهادینه شــدن 

مصرف درست آب در جامعه همچنان ادامه دارد.

با همکاری پایگاه مقاومت بسیج آبفا

برگزاری مانور مروجین مصرف بهینه آب در سطح استان اصفهان


